
WPŁYNĘŁO
Biuro Rady Miejskiej

Łomianki, dnia 10.08.2023r.

Protokół nr 8/2023

Posiedzenia Komisji Technicznej Rady Miejskiej Łomianki

z dnia 22 czerwca 2023 roku

Posiedzenie Komisji Technicznej Rady Miejskiej w Łomiankach odbyło się sali B 0.06 (przy
sali konferencyjnej) w Integracyjnym Centrum Dydaktyczno Sportowym, przy ul. Staszica 2 w
Łomiankach o godz. 7.30 w formie stacjonarnej.

Posiedzenie prowadził Przewodniczący Komisji Technicznej Radny RM Jerzy Serzysko.
W obradach wzięło udział 4 członków komisji: T.Dąbrowski, J.Serzysko, K-Wawer, J. Skonieczny.
W obradach wzięli udział: Zastępca Burmistrza Łomianek Aneta Gawin, Dyrektor ICDS Ewelina

Kordek. Lista obecności stanowi załączniknr 1 do protokołu.

Przewodniczący KT przedstawił porządek obrad:
1. Otwarcie obrad Komisji;

2. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy
najmu z dotychczasowym najemcą, której przedmiotem jest ta sama nieruchomość oraz

wyrażenie zgody na odstąpienie od obowiązkowego trybu zawarcia umowy;
3. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy

najmu z dotychczasowym najemcą, której przedmiotem jest ta sama nieruchomość oraz
wyrażenie zgody na odstąpienie od obowiązkowego trybu zawarcia umowy;

4. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy
najmu z dotychczasowym najemcą, której przedmiotem jest ta sama nieruchomość oraz
wyrażenie zgody na odstąpienie od obowiązkowego trybu zawarcia umowy;

5. Sprawy różne
6. Zamknięcie obrad.

Ad.2.

Dyrektor CDS Ewelina Kordek przedstawiła projekt uchwały. Głos zabrali członkowie komisji.

Członkowie Komisji wskazali na występującą potrzebę wśród lokalnej społeczności na prowadzenie
działalności z zakresu działania szkół policealnych. Nie zgłaszano uwag w kontekście umowy dot.
najmu pomieszczenia na sekretariat szkoły „Edukator — Łomianki".

Komisja, zaopiniowała projekt uchwały pozytywnie.
(4 „za”/0 „wstrzymujących się”/ 0 „przeciw”)



Ad.3.

Dyrektor ICDS Ewelina Kordek przedstawiła projekt uchwały.Głos zabrali członkowie komisji.
Członkowie Komisji wskazali na występującą potrzebę wśród lokalnej społeczności na prowadzenie
działalnościz zakresu działania szkół policealnych. Nie zgłaszano uwag w kontekście umowy dot.
najmu pomieszczeń na sale lekcyjne szkoły „Edukator- Łomianki"

Komisja, zaopiniowała projekt uchwały pozytywnie.
(4 „za”/0 „wstrzymujących się”/ 0 „przeciw”)

Ad4.
Dyrektor ICDS Ewelina Kordek przedstawiła projekt uchwały. Głos zabrali członkowie komisji. Radny
Tomasz Dąbrowski zadawał pytania dot. obecenego stanu pomieszenia strzelnicy w ICDS oraz
warunków i możliwości korzystania ze wskazanego pomieszczenia. Jednocześnie zwrócił uwagę
na konieczność prowadzenia zajęć w szkołach o charakterze strzeleckim. Wskazał potrzebę
stworzenia miejsca w którym młodzież mogłaby uczyć się sportów strzeleckich i obronnych. Radny
Dąbrowski stwierdził, że pmieszczenia tego typu powinny być udostępniane nie tylko organizacją
pozarządowym na wyłączność ale także uczniom i mieszkańcom. ICDS powinien poszerzyć ofertę
sportową O możliwość korzystania ze strzelnicy pneumatycznej lub wirtualnej. Ponieważ, Pani
Dyrektor ICDS nie wiedziała czy pkmieszczenie spełnia normy, które pozwolą na prowadzenie tego
typu zajęć otwartych, Radny Dąbrowski złożył wniosek o skierowanie projektu uchwały ponownie do
prac w Komisji rekomendująćzdjęcie projektu uchwały z obrad Sesji Rady Miasta.

Komisja, zaopiniowała wniosek Radnego Tomasza Dąbrowskiego pozytywnie.
(4 „za”/0 „wstrzymujących się”/ 0 „przeciw”)
Komisja rekomenduje skierować uchwałę ponownie doprac w komisjach.

Ad5.
Sprawy różne nie zostały zgłoszone.

Ad.6.

Przewodniczący Komisji Technicznej Radny Jerzy Serzysko w związku z wyczerpaniem porządku
obrad, podziękował wszystkim za udział w posiedzeniu oraz zamknął obrady Komisji Technicznej.

Przewodniczący Komisji Technicznej:

Ź l cą o<oToma: ski Jekzy Selzysko


